
Har haft samojed ca 15 år, att jag fastnade för rasen är att förutom att den är vacker och 
klok så passar den mig och min familj då vårt intresse är att vandra i skog och natur.
Har gått grönt kort kurs i drag då jag tycker det är både roligt och intressant.

Jag kan tänka mig att engagera mig i styrelsearbete för att bevara rasens speciella 
egenskaper.
Har erfarenhet av styrelsearbete då jag är ordförande i Skånes golfförbund 
paragolfsektion.

Har avslutat mitt yrkesverksamma liv alltså har jag tid att engagera mig i Sphk.
Med vänlig hälsning, Rikard linde


